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ΕΡΩΤΗΣΗ 

___________________________________________________________ 

Προς:  

• Τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

  

Θέμα: Διασφάλιση προσβασιμότητας ΑμεΑ στις θαλάσσιες συγκοινωνίες. 

  

Αξιότιμε Υπουργέ, 

Η Κυβέρνηση έχει αποδείξει επανειλημμένα την έμπρακτη μέριμνά της για την 

εξασφάλιση ισότιμης μετακίνησης όλων των πολιτών, δίνοντας ιδιαίτερη βαρύτητα 

στην προσβασιμότητα και την ασφάλεια των Ατόμων με Αναπηρία και μειωμένη 

κινητικότητα στις θαλάσσιες συγκοινωνίες. 

Παρά τις σημαντικές πρωτοβουλίες που έχουν ήδη ληφθεί, ήρθε πρόσφατα στη 

δημοσιότητα περιστατικό, κατά το οποίο επιβάτιδα κατήγγειλε, ότι παιδί που 

μετακινείται με αναπηρικό αμαξίδιο παρέμεινε στο γκαράζ επιβατηγού-οχηματαγωγού 

πλοίου, κατά τη διάρκεια του δρομολογίου από τον λιμένα της Θάσου προς την 

Κεραμωτή, εν μέσω υψηλών θερμοκρασιών. 

Η αντίδραση του Υπουργείου υπήρξε άμεση, με τη Λιμενική Αρχή Καβάλας να έχει 

ήδη κινήσει διαδικασία επιβολής κυρώσεων κατά του πλοιάρχου και των 

υπευθύνων φόρτωσης για παράβαση των διατάξεων του Γενικού Κανονισμού 

Λιμένα, απευθύνοντας ταυτόχρονα αυστηρές συστάσεις προς την πλοιοκτήτρια 
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εταιρεία για τη μη λήψη κατάλληλης μέριμνας μετακίνησης του ΑμεΑ και του συνοδού 

του σε ασφαλή και κατάλληλα διαμορφωμένο χώρο. Παράλληλα, εντατικοποιούνται 

οι έλεγχοι στα Ε/Γ-Ο/Γ ανοικτού τύπου, ώστε να διασφαλιστεί η πλήρης τήρηση των 

υποχρεώσεων και η αποτροπή παρόμοιων περιστατικών στο μέλλον. 

Στο πλαίσιο αυτό, και λαμβάνοντας υπόψη την επικείμενη έκδοση του αναθεωρημένου 

Προεδρικού Διατάγματος για την «Τροποποίηση διατάξεων 

του π.δ.44/2011 “Κανονισμός ενδιαιτήσεως και καθορισμού αριθμού επιβατών 

των επιβατηγών πλοίων” (Α’ 110)», το οποίο δύναται να επιλύσει εκκρεμότητες που 

σχετίζονται με την προσβασιμότητα και να θωρακίσει περαιτέρω τα δικαιώματα των 

επιβατών με αναπηρία, 

ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

• Ποια επιπλέον μέτρα εξετάζονται από το Υπουργείο, πέραν των κυρώσεων και 

συστάσεων που έχουν ήδη επιβληθεί, για την ενίσχυση της συμμόρφωσης όλων 

των εταιρειών ακτοπλοΐας στις απαιτήσεις προσβασιμότητας; 

• Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα για την έκδοση και εφαρμογή του αναθεωρημένου 

ΠΔ; 

		

		

Με	τιμή,		

	

Μαρία	Νεφέλη	Χατζηιωαννίδου	

Βουλευτής	Επικρατείας	Ν.Δ.	

	
	
 

 




